
证书编号：ISC-O-2024-3379-R

兹 证 明

长春香农科技有限公司

统一社会信用代码：9122010431007569XU
注册地址：长春市净月高新技术产业开发区生态东街与福祉大路交汇净月高新区数字科技孵化基地项目 A8栋 9层
经营地址：长春市净月高新技术产业开发区生态东街与福祉大路交汇净月高新区数字科技孵化基地项目 A8栋 9层

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

阴极保护智能测试桩（阴极保护智能电位采集仪）研制技术服务；工
业自动化智能系统、光电一体化监测系统研制技术服务、软件设计所涉及
场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2024年 12月 17日
有效期至：2027年 12月 16日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2024-3379-R

This is to certify that

Changchun Shannon Technology Co., Ltd

The social credit code：9122010431007569XU

Registered Address: 9th Floor, Building A8, Digital Technology Incubation Base Project, Jingyue Hi-Tech Industrial

Development Zone, at the intersection of Shengtaidong Street and Fuzhi Avenue, Jingyue Hi-Tech Zone, Changchun

City

Audit Address: 9th Floor, Building A8, Digital Technology Incubation Base Project, Jingyue Hi-Tech Industrial

Development Zone, at the intersection of Shengtaidong Street and Fuzhi Avenue, Jingyue Hi-Tech Zone, Changchun

City

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Development and Technical Services for Cathodic Protection Intelligent Testing Piles (Cathodic Protection
Intelligent Potential Acquisition Instruments); Development and Technical Services for Industrial Automation
Intelligent Systems and Optoelectronic Integrated Monitoring Systems; Software Design

Issue Date：2024-12-17

Expiration Date: 2027-12-16

Occupation Health Safety

Management System Certificate


